
 

 

Ekonomska ġola Celje 
Gimnazija in srednja ġola 

Ekonomlonc tudi letos nadaljuje tradicijo 
objavljanja prispevkov zakljuļnih letnikov, v 
katerih se poslavljamo od ġole in polni novega 
znanja odhajamo v svet. Med dijaki smo izpostavili 
odliļnjake in tiste, ki so uspeġno opravili Nemġko 
jezikovno diplomo. Poleg zanimivosti, ki so se 
dogajale v ġolskem letu, se najde tudi prostor za 
ļlanke, ki so jih naġi dijaki in njihovi mentorji 
objavili v Novem tedniku in v Celjanu. Izvedeli 
boste ġe, kako so Irsko obļutili in doģiveli naġi 
dijaki, ki so bili tam na praksi. 

 
V intervjuju vam bomo predstavili naġo 
priljubljeno svetovalno delavko, gospo Barbaro 

Slatenġek, s svojimi besedami pa nas bo spodbudila 
naġa draga ravnateljica, gospa Bernarda Marļeta. 

 
Za popestritev smo kot piko na i dodali ġe haikuje, v 
katere so naġi mladi ustvarjalci ujeli lepoto in tudi 
tegobe tega sveta. Za svoje ustvarjanje so bili, kot 
vsako leto, na nateļaju za najboljġi haiku, nagrajeni. 

  
Upam, da boste uģivali ob branju naġih prispevkov. 
Ustvarjalci ļasopisa vam ģelimo sproġļene poļitnice 
in prijetno nabiranje novih moļi za nadaljnje izzive. 

 
Nuġa Vahter, 4. a 

 

Drage dijakinje in dijaki! 

Zgodba govori, da je nekoļ  ģivel graġļak, ki je imel sokola, 

ki nikakor ni hotel poleteti. Poiskal je najveļje 

strokovnjake, poizkusil je vse mogoļe, a sokola nikakor ni 

uspel prepriļati, da bi zapustil varno vejo in  poletel. 

Ugodje na veji je bilo preveliko in sokol ni vedel, kaj vse 

zamuja in kakġen svet bi se mu odprl, ļe bi zbral pogum in 

poletel.  

Dragi mladi, ne bojte se poleteti, prepustite se izzivom in si 

nabirajte izkuġnje. Vsak dan sledite svojim idejam, svojemu 

srcu in si nabirajte znanje ter modrost.  

Zapomnite si:  danes si ne morete pomagati z znanjem in  

modrostjo, ki ju boste pridobili z jutriġnjim dnem, zato naj 

bo vsak jutri za vas pomemben dan, dan, v katerem boste 

pridobili novo znanje in veļ modrosti. 

Sreļno! 

Bernarda Marļeta, 
ravnateljica-direktorica 

UVODNIK 

leto 2019 prinaġa kar dve, za naġo Ekonomsko ġolo Celje 
pomembni, obletnici. Mineva 150 let od zaļetkov izobraģevanja za 
potrebe trgovine in ekonomije na Celjskem, in seveda 30 let od 
prvih Buļk, zato je letoġnja izdaja po(ne)sreļnih domislic dijakov 
in profesorjev ġe posebej duhovita.  

Junij, julij 2019 
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Naġa zgodba se je zaļela, ko smo leta 2016 kot 
neznanci skoļili v ġolske klopi. Prav hitro smo se 
spoznali in spoprijateljili. Razredniļarka Tatjana 
Trupej nas je dobila dvaintrideset. Kar nekaj smo 
jih izgubili na poti v drugi letnik, ostalo nas je ġe 
dvajset, pridruģile so se nam nove soġolke.  
 
Prihajamo iz razliļnih kultur, kar nas je vļasih 
jezilo, a tudi obogatilo. V tem ļasu smo preģiveli 
veliko dobrih in slabih dogodivġļin, kjer smo se 
zbliģali in ustvarili nova prijateljstva. Ļeprav smo 
bili v doloļenih trenutkih na bojni fronti, smo 
takoj postali enotni, ko je bilo treba prestaviti test 
ali se izogniti spraġevanju. Resda nismo bili med 
najuspeġnejġimi pri ocenjevanju, a smo se od ļasa 

do ļasa z veseljem radi sprostili in pozabavali, 
tudi na ekskurzijah. Misliva, da smo profesorjem 
povzroļili nekaj sivih las. Spomini iz ġolskih 
klopi bodo v nas ostali ġe dolgo ļasa.  
 
Profesoricam in profesorjem, ki ste nas uļili, se 
iskreno zahvaljujemo za vso potrpeģljivost, 
pomoļ in znanje, ki ste nam ga posredovali. 
Nekateri med nami bodo konļali ġolsko pot, 
drugi pa komaj ļakamo, da se bomo v jeseni 
ponovno vrnili v ġolske klopi kot dijaki 
programa PTI. 
 

Ines Videmġek in Neja Ģejn  

Dijaki 3. ļ 

Belita Bajrami 
Erblina Behrami 
Miranda Bellaqa 
Elisa Beqiraj 
Nika Cvek 

Ajnet Dervishoska 
Dorentina Gashi 
Armina Hajriĺ 
Arlinda Nura 
Lorena Nura 

 

PRIPRAVLJENI NA NOVE IZZIVE 

 
Jasna Potecin 
Nika Prah 
Leon Rovġnik 
Edvin Suljanoviĺ 
Ġpela Ġkruba 
Matej Ġtrukelj 
Patrik Ġuntner 
Emel Vejseloska 
Ines Videmġek 
Neja Ģejn 

Pripravljeni na 
nove izzive 

2 

Nemġka jezikovna 
diploma 

7 

Mladostna 
energija naġe 
psihologinje 
Barbare Slatenġek 

8 

Dejavni in 
usposobljeni 

9 

Buļke 18 

NEKAJ IZ MENIJA 
ĻESTITAMO 

Iskreno ļestitamo dijakinjama zakljuļnih razredov, Tadeji Ratajc iz 2. a 

PTI in Nuġi Vahter iz 4. a za odliļen uspeh, Nuġi ġe za odliļen uspeh vsa 

leta ġolanja. 

Enako ļestitamo Jakobu Borku iz 

2. e-razreda za nagrajeni haiku 

srednjeġolskega nateļaja za 

najboljġi haiku 2019 v absolutni 

kategoriji. 

Uredniġtvo 

makova polja 

ne bodite preteģke 

kaplje deģja 
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4. A, BREZ MEJA 

Dijaki 4. a 

Matevģ Antloga 
Elmedina 
Berisha 

Bleona Bytyqi 
Tadeja Es 

Tjaġa Gobec 
Fationa Hajra 
Tjaġa Hrustelj 
Nik Jager 
Iris Jelenc 

Melisa Jereb 
Mateja Jug 
Natalija Jug 
Matej Kincel 

Leta 2015 smo kot nebogljeni fazanļki stopili 

skozi vrata Ekonomske ġole Celje. Poļasi smo 

sklepali prijateljske vezi. Seveda je med nami 

priġlo tudi do manjġih sporov, a kadar smo 

uġpiļili kakġno lumparijo, smo vedno stopili 

skupaj v celoto. V 1. letniku je bil naġ razrednik 

gospod Blaģ Knep, ki nas je moral poleg 

razrednih ur prenaġati tudi pri matematiki. Od 

drugega letnika naprej, pa je naġa razredniļarka 

postala nadvse simpatiļna in predvsem skrbna 

gospa Olga Iskra.  

 
Lea Klenovġek 
Julija Kotnik 
Lea Lapornik 
Karin Majger 
Maj Medveġek 
Maja Muġiļ 
Jernej Novak 
Tim Seļko 
Urġka Skerbiġ 
Luka Ġuster 
Ģiva Terġek 
Nuġa Vahter 
Karin Zagajġek 
Urban Ģohar 

4. C 

4. C ET  

Prviļ smo skozi vrata Ekonomske ġole Celje 

vstopili leta 2015 kot prestraġeni 15-letni fazani. 

Ġtiri leta kasneje pa naj bi jo zapustili kot 

odgovorne in zrele odrasle osebe, ļeprav vsi 

vemo, da se je to v 4. c malo zalomilo.  

Pa vendar é uspelo nam je! Sedaj smo tu, na 

koncu naġega ġtiriletnega skupnega druģenja. 

Ļeprav nam ni bilo vedno lahko, smo na koncu 

zmogli, premagali vse ovire in stkali nova 

prijateljstva.  

Srednja ġola je prelomnica v ģivljenju, ki je ne 

bomo nikoli pozabili. Najprej nas je na naġi poti 

spremljala gospa Simona Barabaġ, leto kasneje pa 

je njeno vlogo prevzel gospod Sreļko Robek in s 

tem je naġ razred postal veļji, saj smo se zdruģili s 

tehniki varovanja. Skupaj z njimi smo stopali po 

poteh znanja, si izmiġljevali vedno nove izgovore in 

rastli. Da pa se nismo samo uļili in se spraġevali, 

kdaj bo malica, smo svoja obzorja ġirili tudi izven 

ġolskih klopi. Obiskali smo kar nekaj drģav; med 

njimi so Poljska, Belgija, Ļeġka, Anglija, Francija, 

Malta é Res smo se imeli lepo. 

No, in smo tukaj, v 4. letniku. Nihļe od nas ne ve, 

kaj toļno ga ġe ļaka v ģivljenju, a se vsak posebej 

veseli svojih izzivov, saj nas bodo naredili ġe 

moļnejġe in izkuġenejġe, kot smo do sedaj. 

Nekateri od nas so se odloļili ġe za nekaj let 

skupne poti v nadaljnjem izobraģevanju, drugi pa 

se bomo dokonļno razġli, a v naġih srcih bodo 

ostali lepi spomini do konca naġih dni. 

Tjaġa Gobec 
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Dijaki 4. c ET 

Ģiga Brecl Ojsterġek 

Elmedina Ļarkiĺ 

Justin Funtek 

Barbara Hauptman 

Nina Lesjak 

Lia Ludvik 

Alen Manļiĺ 

Klarisa Mikola 

Zdaj je ļas, da zopet izberemo vsak svojo pot in 
uresniļimo svoje sanje. Radi bi se zahvalili vsem 
profesorjem, ki so nam pomagali pri uresniļitvi 
naġih ciljev, nas spodbujali, predvsem pa verjeli v 
nas takrat, ko je bilo to potrebno.  
Zahvaljujemo se tudi naġemu razredniku Sreļku 

Robeku za vse opraviļene ure in pridige o 
uļenju, ki so veļ kot oļitno pomagale. 
Zahvaljujemo se tudi gospe ravnateljici Bernardi 
Marļeta, ki nam je bila vedno pripravljena 
pomagati.  

                                                                                                                   
Nina Lesjak  

4. C TV 

Ġtiri leta so za nami, a 1. septembra 2015 ne bomo 

pozabili. Priġli smo v novo ġolo, sedli v nove klopi v 

razred, poln novih obrazov. Takrat nas je bilo 18 

tehnikov varovanja, a glasni smo bili za trideset 

dijakov. Naġ razrednik Sreļko Robek nas je 

spremljal dolga ġtiri leta na teģki poti. 

Najpogostejġa tema je bila ļudeģno manjkanje pri 

pouku, za katero se je vedno naġel 101 izgovor.  

Naslednje leto smo se zdruģili z ekonomskimi 

tehniki. Tako je naġ razred postal dvakrat veļji in ġe 

bolj èneverjeten.ç Sprva smo se grdo gledali, a smo 

kmalu ugotovili, koliko skupnega imamo. Skupaj 

smo si popestrili ure, kar nekaterim profesorjem ni 

bilo prav niļ vġeļ.  

Naġa polovica razreda je blestela, saj je vse opravila 

v zadnjem roku, ļeprav so nekateri dvomili v nas. 

Pri nobenem testu niso manjkali ġviglci, ki smo 

jih pisali kar na hodnikih. Pri matematiki smo 

postavili rekord v popravljanju testov. Naġ moto 

je bil: èKdaj pa popravljamo? Kaj pa 

popravljamo? A ima kdo snov?ç 

A vsaka pot ima svoj konec in naġ se hitro bliģa. V 

teh ġtirih letih smo spletli prijateljstva, se nauļili 

nekaj novega in verjetno kakġnemu profesorju 

povzroļili sive lase, za katere nam je skoraj ģal. 

Zdaj pa je ļas, da stopimo novim dogodivġļinam 

naproti, da uresniļimo naġe sanje in spremenimo 

svet.  

To smo mi, vaġ nepozabni 4. c, glavna tema v 

zbornici. 

Jasna Kovaļiļ 

 

Kenan Musiĺ 

Roģle Oġtir 

Gaġper Pogladiļ 

Anja Predovnik 

Lara Savski 

Rihard Slokan 

Timej Srebot 

Dijaki 4. c TV 

Adam Bergant 

Nika Cigale 

Josip Ĺumurdģiĺ 

Anģe Gobec 

Franc Mihael Gotlin 

Sergej Greġak Perkoviĺ 

Jernej Joġt 

 

 

Jasna Kovaļiļ 

Rene Koģar 

Anja Luģar 

Matija Skerbiġ 

Sara Nastja Ġkreblin 

Ģiga Ġpegliļ 

Klemen Trģan 

Viktorija Verdev 


